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Skrivelse angående förekomst av mikroplaster som underlagsmaterial

En aktuell fråga som uppkommit vid nyanläggning av förskolor, är förekomsten av 
markunderlag för att minska eventuella personskador med så kallade mikroplaster.

Fotbollsplaner beläggs i stor utsträckning med detta material för att kunna nyttja planen under 
vintertid. På förskolor läggs det in just som skydd för att barn inte ska slår sig när de leker och 
ramlar etc. Materialet är bra ur ett skyddsperspektiv med det har visat sig att mikroplaster 
sprids till vattendrag och orsakar skador på bland annat djurlivet. Reningsverk klarar inte av 
att ta bort de partiklar som mikroplaster alstrar.

I verksamhetsberättelsen för 2018 skrev förvaltningen följande:

Vid upprustningar av nämndens parkmiljöer och förskolegårdar har stadsdelsförvaltningen 
arbetat aktivt med att välja markbeläggning med låg miljöpåverkan. Exempelvis undviks 
platsgjuten gummi i den mån det går för att minska spridningen av mikroplaster

Vi vill att förvaltningen återkommer med en rapport till nämnden där följande frågor belyses:

1. Hur har arbetet tidigare bedrivits för att material med mikroplaster inte ska anläggas

2. På hur många förskolegårdar finns mikroplaster som ett underlagsmaterial 

3. På de platser där de finns avser förvaltningen att ersätta dessa med annat material 


